

З 1 січня 2022 року змінюються розміри мінімальної заробітної плати та добових за відрядження.

Мінімальна заробітна плата в 2022 році

Термін дії

Місячний розмір

01 січня – 30 вересня

6500,00

01 жовтня – 31 грудня

6700,00

Розмір добових в 2022 році

Територія

Максимальний неоподатковуваний розмір добових

В межах України

650,00 грн

Закордонні відрядження

80 євро за курсом НБУ

Прожитковий мінімум на 2022 рік

Розмір

Період дії

01.01-30.06.2022

01.07-30.11.2022

01.12-31.12.2022

Розмір прожиткового мінімуму на 1 людину

2393

2508

2589

Дітям до 6 років

2100

2201

2272

Дітям від 6 до 18 років

2618

2744

2833

Працевдатним особам

2481

2600

2684

Особам, що втратили працевдатність

1934

2027

2093

Розмір податкової соціальної пільги в 2022 році

Вид податкової соціальної пільги (норма НКУ)

Розмір, грн

Граничний розмір доходу, що дає право на отримання податкової соціальної пільги, грн

Звичайна (п.п. 169.1.1)

1240,50

3470,00

Звичайна на дітей (п.п. 169.1.2)

1240,50 × кількість дітей до 18 років

Для одного з батьків: 3470,00 × кількість дітей. Для іншого – 3470,00

Підвищена на дітей (пп. «а» та «б» пп. 169.1.3)

1860,75 × кількість дітей до 18 років

Для одного з батьків: 3470,00 × кількість дітей. Для іншого – 3470,00

Підвищена (пп. «в»-«е» п.п. 169.1.3)

1860,75

3470,00

Максимальна (п.п. 169.1.4)

2481,00

3470,00

Мінімальний розмір єдиного соціального внеску в 2022 році

Період дії

Розмір, грн

01 січня – 30 вересня

1430,00

01 жовтня – 31 грудня

1474,00

Максимальна величина зарплати, з якої виплачується єдиний соціальний внесок в 2022 році

Період дії

Розмір, грн

01 січня – 30 вересня

97500,00

01 жовтня – 31 грудня

100500,00

Джерело – [Buhgalter911](#)